



12 July 2017 / 12 juillet 2017

## IOTC CIRCULAR / CIRCULAIRE CTOI 2017-070

Dear Sir/Madam,

### ESTABLISHING A STEERING GROUP ON OPTIONS TO STRENGTHEN IOTC VMS MEASURES

In recognition of the recommendations from the First and Second Performance Review panels to develop an integrated Monitoring and Compliance System (MCS), including strengthening existing MCS tools, the 20<sup>th</sup> Session of the Commission endorsed a proposal for an independent consultant to examine possible options to strengthen the IOTC VMS measures, and present a report on the findings to the Compliance Committee. The Terms of Reference for the study, which was approved by the Commission, requires the formation of a Steering Group that, jointly with the IOTC Secretariat, will oversee the preparation of the report and provide guidance during its development.

In view of the above, I would like to invite CPCs wishing to be represented on the Steering Group to provide me with the name and contact details (e-mail address and telephone number) of their nominee. I would be grateful if those details can be communicated to me before 24 July.

Madame/Monsieur,

### CRÉATION D'UN GROUPE DE PILOTAGE SUR LES OPTIONS DE RENFORCEMENT DES MESURES DE LA CTOI SUR LE VMS

Conformément aux recommandations des premier et deuxième Comité d'évaluation des performances concernant l'élaboration d'un système intégré de suivi et d'application (SSA), y compris le renforcement des outils SSA existants, la 20<sup>ème</sup> session de la Commission a approuvé une proposition prévoyant qu'un consultant indépendant examine les options possibles pour renforcer les mesures VMS de la CTOI et présente un rapport sur les résultats au Comité d'application. Le mandat de l'étude, qui a été approuvé par la Commission, nécessite la formation d'un groupe de pilotage qui, conjointement avec le Secrétariat de la CTOI, supervisera la préparation du rapport et fournira des conseils lors de sa rédaction.

Compte tenu de ce qui précède, j'aimerais inviter les CPC souhaitant être représentées au sein du groupe de pilotage à me fournir le nom et les coordonnées (adresse e-mail et numéro de téléphone) de leur candidat. Je vous serais reconnaissant de bien vouloir me communiquer ces informations avant le 24 juillet.

Yours sincerely / Cordialement

Christopher O'Brien  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

#### Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune

Distribution / Destinataires

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép. -Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement